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Исходя из кратко аргументированной авторской посылки, согласно которой в 2025–2026 гг. будет 

принята новая Конституция РФ, в статье рассматривается и обосновывается необходимость радикаль-

ного преобразования конституционных основ механизма судебной власти. Предлагаются конкретные 

узловые модели данного механизма: несколько самостоятельных специализированных судебных 

систем наряду с системой судов общей юрисдикции, несколько федеральных моносудов; создание 

принципиально для нашей страны нового конституционного властно-государственного органа — 

Совета судебной власти РФ.
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POINT OF VIEW

Mikhail KLEANDROV. On the Basics of the Mechanism of Judicial Power in the New Constitution of 

the Russian Federation

Proceeding from the author’s briefly reasoned premise, according to which a new Constitution of the Russian 

Federation will be adopted in 2025–2026, the article considers and justifies the need for a radical transformation 

of the constitutional foundations of the judicial power mechanism in it. Specific nodal models of this mechanism 

are proposed: several independent specialized judicial systems along with the system of courts of general 

jurisdiction, several federal single courts; the creation of a fundamentally new constitutional governmental body 

for our country — the Council of the Judiciary of the Russian Federation, etc.
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